
 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 
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        Łódź, 11.06.2025 r. 

Zapytanie 

 

w sprawie: likwidacji zbędnych poziomych znaków P-10 i P-14 na ul. Świtezianki przy ul. Wiankowej 

 

 

W związku z interwencją mieszkańca i odpowiedzią na moje zapytanie z20 listopada 2024 r.  zawartą 

w piśmie DIZD-BIM-III.0003.27.2024 zwracam się z pytaniem kiedy możliwa będzie realizacja 

zlecenia likwidacji zbędnych poziomych znaków P-10 i P-14 na ul. Świtezianki przy ul. Wiankowej, 

zgodnie z w/w odpowiedzią?   

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 

 

 


